
Nii et mida te nimetate probleemideks, need on olulised; nad on olulised kuni 
päevani, mil nad pole enam olulised. Ja päev, mil nad enam ei oma tähtsust, on 
päev, mil teil endal õnnestub nende põhjused ja põhjused hävitada. Ja 
probleemide hävitamine on täielikult seotud teie tahtejõuga, teie võimega viia 
oma tahtejõu energia oma elu materiaalsele tasandile.

Ja uues juhises on kõige varjatum see, et inimese tahe ei ole see, mis ta oli 
minevikus. Minevikus, iidses rassis, oli inimese tahe tema iseka soovi otsene 
tulemus, samas kui tulevikus on inimese tahe tema kannatuste ja kannatuse 
tingimusi kehtestava Vaimu tahte vahelise konflikti tulemus.

Ja kui inimene on piisavalt kannatanud, et mõista enda sees nende kannatuste 
piiri või vajalikkust, toob ta endasse selle energia, mis saab tema enda 
tahteks, ja sel hetkel saab inimene kasu Vaimu tahtest ning just sel hetkel võib
ta hävitada kõik tingimused, mis minevikus temas probleeme tekitasid.

Ma soovitan teile, et kõik teie elu probleemid on loodud kõigis nende 
aspektides, kõigis nende tingimustes, teie sees oleva Kõrgema Intelligentsuse 
poolt. Teie evolutsiooni jaoks, homse inimese jaoks, peab see mäng lõppema; tema
sees olev Arukus, tahe, mille väge ta ei tea, peab end tasakaalustama, nii et 
mingil hetkel, oma kasvavas elus, oma teadvuse elus, jõuab ta nullini vähendada 
Vaimu võimu oma meele üle.

Ja kui inimesel on piisavalt vabatahtlikku jõudu, tõelist tahtejõudu, suudab ta 
vähendada Vaimu võimu oma meele üle nullini ja siis saab inimesest Superman.

Selle selgituse raames võime vaadelda probleemide nähtust, viies selle kõrgemale
mõistmise skaalale selles mõttes, et me saame sellest kogemusest, juhuslikust 
tegurist, kõrvaldada ennast selles, et selles kogemuses puudus meil kannatuste 
tekitatud luure, mis takistas meil elada oma tõelist tahet, sest taas kord ei 
olnud meie tahe olnud Vaimu ja iseenda vahelise konflikti tulemus.

Ja see juhis, mille inimene täna saab, on planeedil Maa täiesti uus, sest mitte 
kunagi varem ei ole inimene suutnud ega tahtnud ega soovinud planeedil 
initsiaatorina antud mandaadi raames täielikult hävitada Vaimu väge inimmeele 
emotsioonide üle.

Ning just selles kogemuses otsustati, et inimese vaimu emotsioonidest 
vabanemiseks peab inimene alaliselt läbima Vaimu ikke, et sulandumise kaudu 
vaimuemotsioonid üle muundada. Ja kui vaimuemotsioonid muundusid, ei olnud 
inimene enam surelik, vaid surematu. Ja kui inimene on surematu maailmas, ei 
allu ta enam Vaimu seadustele, sest ta on ise mateerias Vaim.

Oluline on mõista, et probleemid tuleb ühel päeval teie elus täielikult peatada,
neutraliseerida, hävitada, takistada juurdumist.

Ja teie igapäevase kogemuse pidevas väljenduses, kus tekivad probleemid, 
vasakult ja paremalt, seoses alateadliku tsivilisatsiooniga, teadvuseta 
Inimestega, on Vaimu jaoks väga avar maastik, kus teil kui indiviidil on ka 
meel, millel on ka tahe, omades ka armastust ja arukust, olete mingil hetkel 
sunnitud mõistma, et ülalt tulev jõud peab laskuma reaalsuse alamtasanditele ja 
murduma üks kord ja kõik, lõpuks, karma ahelad.

Inimene ei tohi enam kannatada, inimene ei kannata enam, kuid inimene, kes enam 
ei kannata, kannatab enne konflikti, mis peab eksisteerima tema ja Vaimu vahel. 
Ja just see ilming, tema igapäevases reaalsuses, et ta kogeb seda, mida ma tean.

Ja need, kes on kogenud seda, mida ma tean, on mõistnud, mida ma tean, ja 
mõistnud, et see, mida nad on mõistnud, on täiuslik. Sest homne inimene ei ole 
enam viiendast rassist ja Vaimu seadused, mis kehtisid viienda rassi kohta, ei 
kehti enam tema kohta. Nii et homne mees peab mõistma elu hoopis teistmoodi kui 
Vanamees.

Ja kui ma ütlen, et homne mees peab mõistma elu täiesti teistmoodi, täiesti uuel



viisil kui Vanamees, siis ma mõtlen täpselt seda. Nii et õpipoisiõppes, 
üleminekul peab tänane inimene õppima mitte tagasi vaatama, või teisiti, peab 
homne mees õppima mitte vanamehele tagasi vaatama.

Homne inimene peab õppima elama homset elu, täna, ja mitte elama enam oma elu 
täna, lähtudes eilsetest dispositsioonidest. Ja see tingimus on absoluutne ja 
seda elab homne Mees. Ja homsetel Inimestel, kes on elanud nendes tingimustes ja
mõistnud nende uute tingimuste seadusi, on vägi oma aineline mateeria surematuks
muuta.

Kui teil on nägemus nende hävitamiseks, on teil juba visioon neid ületada. Kui 
teil on juba nägemus nende hävitamisest, on teil nägemus oma olemuse 
ületamisest. Kuid kõigepealt peate sisemiselt, sest see nägemus ei ole 
psühholoogiline nägemus, see nägemus on võimas eneseteostus enda sees, 
enesekeskne enda sees, mis tuleneb asjaolust, et olete mingil hetkel oma elus 
mõistnud vana elu absurdsust.

Ja kui olete mõistnud vana eluviisi absurdsust, olete nagu mina, üksi, 
üksildane, seotud ainult Vaimus nendega, kellel on sama Vaim, ja valmis igaks 
võimalikuks sündmuseks, mis tähendab, et olete valmis vastu võtma mis tahes 
vibratsiooni, mis peab äratama endas energiat, mis on vajalik kontakti loomiseks
ja nähtamatute jõududega töötamiseks.

Nii et tänased probleemid, iga päev probleemid, on palju-palju suuremad, kui 
võite ette kujutada, kuid need on suured, kui te ei tea uusi seadusi.

Kui te ei tea uusi seadusi, mis pole enam olulised, pole neil vahet, need on 
lihtsalt ike, ebameeldivus, millega saate elu lõpuni koos elada.

Kuid kui teate uusi seadusi ja rakendate uusi seadusi, hävitate selle, kuidas 
elu on teie ümber üles ehitatud, ja vähehaaval hakkate elama täiesti uut elu, ma
ei ütle uut, sest uue elu ja uhiuue elu vahel on erinevus. Uus elu on see, mis 
on vanas elus muutunud. Uhiuus elu on elu, millel pole vana eluga midagi 
pistmist.

Ja kui inimene elab täiesti uut elu, ei saa ta uut elu tellida, sest illusioon 
vormierinevusest nende kahe vahel on sama suur kui vana elu, uuele elule. 

Kuid kui inimene elab täiesti uut elu, on ta täiesti teises ajas ja tal pole 
õigust millelegi muule kui iseendale.

Ja kui inimene mõistab, et tal pole õigust millelegi muule kui iseendale, 
mõistab ta uhiuue elu absoluutseid tingimusi ning mitte intelligentsuse ja 
intellekti kaudu ei saa ta seda elu elada ja seda mõista, vaid tema sees oleva 
vibratsiooni kaudu, mis korraldab tema meelt, emotsioone, elulist ja 
materiaalset.

Uhiuus elu on täiesti uus elu, see on elu, mis ei kuulu sulle, see on elu, mis 
on protsess, see on sinu sees oleva energia tulemus, see on avaldumine, mille 
määrab sinu sees olev vägi seda vastu võtta. Uhiuues elus ei nähta ega nähta ego
üha vähem; uhiuues elus ei tunta ega tunta isiksust üha vähem; uhiuues elus 
eksisteerib ainult hing vibreerivas harmoonias egoga, mis on isiksusega 
vibreerivas harmoonias, nii et moodustub telg ja selle telje kaudu läbib 
kiirtevoolu energia, millele olete määratud, ja just sellest energiast elate; 
see on see energia, millest sa toitud; see on see energia, mida sa kasutad 
mateeriasse laskumiseks, Jumala Vaim.

Ja kui uhiuues elus laskub inimene mateeriasse, Jumala Vaimu: iga vaim, mis on 
selle vastu, ja iga vaim, mis on selle Vaimu valguse vastu, ei saa tungida 
ruumi, kus see inimene areneb ja areneb, sest see ruum on puutumatu, sest see 
ruum on Valgus.

Nii et ma selgitan teile lihtsaid, igapäevaseid asju: ma räägin probleemidest ja
püüan panna teid mõistma probleemide tähtsust, et anda teile vaatenurk, mis pole



inimlik, vaid Vaimu seaduse reaalsuse täieliku teadvustamise tulemus.

Kui ma ütlen, pange kirves see tähendab hävitada kannatuste põhjus , see on viis
selle seaduse väljendamiseks, kuid paljud on algusest peale kogemuste puudumise 
tõttu kirve sisse pannud ja sõrme lõiganud, kuid see on osa kogemusest ja 
kogemustega õpid kirvest sisse panema ja mitte kellegi sõrmi ära lõikama.

Teadvus on loov, mitte hävitav; teadvus on harmoonia. Igapäevased probleemid, 
teie probleemid, on illusioonid, mille on loonud teie sees olev meel, et teid 
oma emotsioonide voolus üles ajada, ja nagu forell, veedate oma aega ringi 
hüpates.

Kui ma ütlen, et homne inimene ei kuulu iseendale, räägin ma ühest suurimast 
tõest, mida muistne inimene ei tundnud. Homne Mees ei kuulu iseendale ja juba 
sinu kogemuses on sul olnud hetki, kus sa oled tundnud, et sa ei kuulu 
iseendasse ja see teadlikkus on väga suur ja see muutub aina suuremaks.

Ja just siis, kui me ei kuulu enam iseendale, tunneme end hästi; Niikaua kui me 
kuulume iseendale, oleme naelutatud oma naha külge, kuid kui me ei kuulu enam 
iseendale, tunneme end hästi. Kuid ego ei taha seda, sest ego peab kuuluma, et 
olla kindel, et see eksisteerib meeles, et ta tunneb emotsioone, et ta elab 
materjalis; ego peab olema kindel, et ta on elus. Naine peab olema kindel, et 
tema mees armastab teda, mees peab olema kindel, et tema naine on ustav; Me 
peame olema kindlad, kuid see julgeolek on üürike.

Aga kui kaks olendit elavad elus ja üks ei kuulu iseendale ja teine ei kuulu 
iseendale, kumbki ei kuulu teisele, ja kui mees ei kuulu enam oma naisele ja 
tema naine ei kuulu enam talle, ei ole tal enam valduse kannatusi. Kui lapsed ei
kuulu enam meile, ei kannata me enam omamise valu.

See, mida ma ütlen, on vibratsioonis, mitte psühholoogilises mõistmise režiimis.
Mida on sõnadega raske edasi anda, on vibratsiooni reaalsus. Mida on lihtne 
sõnadega edasi anda, on vorm.

Sellepärast ei ole see kunagi see, mida ma ütlen, et ma tahan öelda, see on see,
mida ma ei saa öelda, mida ma tahan öelda, kuid mul on võim seda öelda, sest mul
on vibratsiooni jõud. Nii et oodake, kuni vibratsioon mõistab seda sisaldavat 
sõna, enne kui hüppate vormi ja purustate oma noka ning muutute kärpijaks.

Kõike saab öelda, isegi seda, mida ei saa mõista, see on lihtsalt teatud viisil 
ütlemise küsimus. Ja ma soovin, et te kõik ühel päeval ei kuuluks enam 
iseendale, ei tunneks enam iseennast, ei näeks enam iseennast, ei teaks enam, 
mis on teie \"mina\", et te ei teaks enam, mis on teie \"ego\", soovin teile 
seda kõike. Kuid kuni selle päeva saabumiseni teadke, et liigute järk-järgult 
selle poole. Ja kõik, mida ma teile aastate jooksul ütlen, aitab teil selle 
reaalsuse nüansse paremini ja paremini mõista.

Meile on jäänud mulje, Maa mehed, et me võime igal hetkel oma elus istuda kuskil
oma elus, et see mulje on nii tugev, et see loob meis energia, emotsiooni ja see
emotsioon vangistab meid automaatselt. Inimene vangistab end iga päev maailma 
parimatel põhjustel; õnneks, vastupidiselt Sokratese öeldule, ei saa inimene 
ennast tunda. Imeline, inimese filosoofia; imelised, filosoofiad, sest neil on 
õnnestunud anda inimesele lootus sellele, kelleks ta peab saama, andmata talle 
tööriistu sinna jõudmiseks.

Filosoofia on hea, sest see ekstraheerib ühe hamba, et anda teile teine, kuid 
teadvus on veelgi peenem, sest see ekstraheerib mõlemad hambad ja teil pole 
ühtegi alles.

Nii et perioodi lõpuks tahaksin selgitada, kuidas inimene kahjustab ennast, ilma
et ta sellest aru saaks.

 
Nii et mida te nimetate probleemideks, need on olulised; nad on olulised kuni 



päevani, mil nad pole enam olulised. Ja päev, mil nad enam ei oma tähtsust, on 
päev, mil teil endal õnnestub nende põhjused ja põhjused hävitada. Ja 
probleemide hävitamine on täielikult seotud teie tahtejõuga, teie võimega viia 
oma tahtejõu energia oma elu materiaalsele tasandile.

Ja uues juhises on kõige varjatum see, et inimese tahe ei ole see, mis ta oli 
minevikus. Minevikus, iidses rassis, oli inimese tahe tema iseka soovi otsene 
tulemus, samas kui tulevikus on inimese tahe tema kannatuste ja kannatuse 
tingimusi kehtestava Vaimu tahte vahelise konflikti tulemus.

Ja kui inimene on piisavalt kannatanud, et mõista enda sees nende kannatuste 
piiri või vajalikkust, toob ta endasse selle energia, mis saab tema enda 
tahteks, ja sel hetkel saab inimene kasu Vaimu tahtest ning just sel hetkel võib
ta hävitada kõik tingimused, mis minevikus temas probleeme tekitasid.

Ma soovitan teile, et kõik teie elu probleemid on loodud kõigis nende 
aspektides, kõigis nende tingimustes, teie sees oleva Kõrgema Intelligentsuse 
poolt. Teie evolutsiooni jaoks, homse inimese jaoks, peab see mäng lõppema; tema
sees olev Arukus, tahe, mille väge ta ei tea, peab end tasakaalustama, nii et 
mingil hetkel, oma kasvavas elus, oma teadvuse elus, jõuab ta nullini vähendada 
Vaimu võimu oma meele üle.

Ja kui inimesel on piisavalt vabatahtlikku jõudu, tõelist tahtejõudu, suudab ta 
vähendada Vaimu võimu oma meele üle nullini ja siis saab inimesest Superman.

Selle selgituse raames võime vaadelda probleemide nähtust, viies selle kõrgemale
mõistmise skaalale selles mõttes, et me saame sellest kogemusest, juhuslikust 
tegurist, kõrvaldada ennast selles, et selles kogemuses puudus meil kannatuste 
tekitatud luure, mis takistas meil elada oma tõelist tahet, sest taas kord ei 
olnud meie tahe olnud Vaimu ja iseenda vahelise konflikti tulemus.

Ja see juhis, mille inimene täna saab, on planeedil Maa täiesti uus, sest mitte 
kunagi varem ei ole inimene suutnud ega tahtnud ega soovinud planeedil 
initsiaatorina antud mandaadi raames täielikult hävitada Vaimu väge inimmeele 
emotsioonide üle.

Ning just selles kogemuses otsustati, et inimese vaimu emotsioonidest 
vabanemiseks peab inimene alaliselt läbima Vaimu ikke, et sulandumise kaudu 
vaimuemotsioonid üle muundada. Ja kui vaimuemotsioonid muundusid, ei olnud 
inimene enam surelik, vaid surematu. Ja kui inimene on surematu maailmas, ei 
allu ta enam Vaimu seadustele, sest ta on ise mateerias Vaim.

Oluline on mõista, et probleemid tuleb ühel päeval teie elus täielikult peatada,
neutraliseerida, hävitada, takistada juurdumist.

Ja teie igapäevase kogemuse pidevas väljenduses, kus tekivad probleemid, 
vasakult ja paremalt, seoses alateadliku tsivilisatsiooniga, teadvuseta 
Inimestega, on Vaimu jaoks väga avar maastik, kus teil kui indiviidil on ka 
meel, millel on ka tahe, omades ka armastust ja arukust, olete mingil hetkel 
sunnitud mõistma, et ülalt tulev jõud peab laskuma reaalsuse alamtasanditele ja 
murduma üks kord ja kõik, lõpuks, karma ahelad.

Inimene ei tohi enam kannatada, inimene ei kannata enam, kuid inimene, kes enam 
ei kannata, kannatab enne konflikti, mis peab eksisteerima tema ja Vaimu vahel. 
Ja just see ilming, tema igapäevases reaalsuses, et ta kogeb seda, mida ma tean.

Ja need, kes on kogenud seda, mida ma tean, on mõistnud, mida ma tean, ja 
mõistnud, et see, mida nad on mõistnud, on täiuslik. Sest homne inimene ei ole 
enam viiendast rassist ja Vaimu seadused, mis kehtisid viienda rassi kohta, ei 
kehti enam tema kohta. Nii et homne mees peab mõistma elu hoopis teistmoodi kui 
Vanamees.

Ja kui ma ütlen, et homne mees peab mõistma elu täiesti teistmoodi, täiesti uuel
viisil kui Vanamees, siis ma mõtlen täpselt seda. Nii et õpipoisiõppes, 



üleminekul peab tänane inimene õppima mitte tagasi vaatama, või teisiti, peab 
homne mees õppima mitte vanamehele tagasi vaatama.

Homne inimene peab õppima elama homset elu, täna, ja mitte elama enam oma elu 
täna, lähtudes eilsetest dispositsioonidest. Ja see tingimus on absoluutne ja 
seda elab homne Mees. Ja homsetel Inimestel, kes on elanud nendes tingimustes ja
mõistnud nende uute tingimuste seadusi, on vägi oma aineline mateeria surematuks
muuta.

Kui teil on nägemus nende hävitamiseks, on teil juba visioon neid ületada. Kui 
teil on juba nägemus nende hävitamisest, on teil nägemus oma olemuse 
ületamisest. Kuid kõigepealt peate sisemiselt, sest see nägemus ei ole 
psühholoogiline nägemus, see nägemus on võimas eneseteostus enda sees, 
enesekeskne enda sees, mis tuleneb asjaolust, et olete mingil hetkel oma elus 
mõistnud vana elu absurdsust.

Ja kui olete mõistnud vana eluviisi absurdsust, olete nagu mina, üksi, 
üksildane, seotud ainult Vaimus nendega, kellel on sama Vaim, ja valmis igaks 
võimalikuks sündmuseks, mis tähendab, et olete valmis vastu võtma mis tahes 
vibratsiooni, mis peab äratama endas energiat, mis on vajalik kontakti loomiseks
ja nähtamatute jõududega töötamiseks.

Nii et tänased probleemid, iga päev probleemid, on palju-palju suuremad, kui 
võite ette kujutada, kuid need on suured, kui te ei tea uusi seadusi.

Kui te ei tea uusi seadusi, mis pole enam olulised, pole neil vahet, need on 
lihtsalt ike, ebameeldivus, millega saate elu lõpuni koos elada.

Kuid kui teate uusi seadusi ja rakendate uusi seadusi, hävitate selle, kuidas 
elu on teie ümber üles ehitatud, ja vähehaaval hakkate elama täiesti uut elu, ma
ei ütle uut, sest uue elu ja uhiuue elu vahel on erinevus. Uus elu on see, mis 
on vanas elus muutunud. Uhiuus elu on elu, millel pole vana eluga midagi 
pistmist.

Ja kui inimene elab täiesti uut elu, ei saa ta uut elu tellida, sest illusioon 
vormierinevusest nende kahe vahel on sama suur kui vana elu, uuele elule. 

Kuid kui inimene elab täiesti uut elu, on ta täiesti teises ajas ja tal pole 
õigust millelegi muule kui iseendale.

Ja kui inimene mõistab, et tal pole õigust millelegi muule kui iseendale, 
mõistab ta uhiuue elu absoluutseid tingimusi ning mitte intelligentsuse ja 
intellekti kaudu ei saa ta seda elu elada ja seda mõista, vaid tema sees oleva 
vibratsiooni kaudu, mis korraldab tema meelt, emotsioone, elulist ja 
materiaalset.

Uhiuus elu on täiesti uus elu, see on elu, mis ei kuulu sulle, see on elu, mis 
on protsess, see on sinu sees oleva energia tulemus, see on avaldumine, mille 
määrab sinu sees olev vägi seda vastu võtta. Uhiuues elus ei nähta ega nähta ego
üha vähem; uhiuues elus ei tunta ega tunta isiksust üha vähem; uhiuues elus 
eksisteerib ainult hing vibreerivas harmoonias egoga, mis on isiksusega 
vibreerivas harmoonias, nii et moodustub telg ja selle telje kaudu läbib 
kiirtevoolu energia, millele olete määratud, ja just sellest energiast elate; 
see on see energia, millest sa toitud; see on see energia, mida sa kasutad 
mateeriasse laskumiseks, Jumala Vaim.

Ja kui uhiuues elus laskub inimene mateeriasse, Jumala Vaimu: iga vaim, mis on 
selle vastu, ja iga vaim, mis on selle Vaimu valguse vastu, ei saa tungida 
ruumi, kus see inimene areneb ja areneb, sest see ruum on puutumatu, sest see 
ruum on Valgus.

Nii et ma selgitan teile lihtsaid, igapäevaseid asju: ma räägin probleemidest ja
püüan panna teid mõistma probleemide tähtsust, et anda teile vaatenurk, mis pole
inimlik, vaid Vaimu seaduse reaalsuse täieliku teadvustamise tulemus.



Kui ma ütlen, pange kirves see tähendab hävitada kannatuste põhjus , see on viis
selle seaduse väljendamiseks, kuid paljud on algusest peale kogemuste puudumise 
tõttu kirve sisse pannud ja sõrme lõiganud, kuid see on osa kogemusest ja 
kogemustega õpid kirvest sisse panema ja mitte kellegi sõrmi ära lõikama.

Teadvus on loov, mitte hävitav; teadvus on harmoonia. Igapäevased probleemid, 
teie probleemid, on illusioonid, mille on loonud teie sees olev meel, et teid 
oma emotsioonide voolus üles ajada, ja nagu forell, veedate oma aega ringi 
hüpates.

Kui ma ütlen, et homne inimene ei kuulu iseendale, räägin ma ühest suurimast 
tõest, mida muistne inimene ei tundnud. Homne Mees ei kuulu iseendale ja juba 
sinu kogemuses on sul olnud hetki, kus sa oled tundnud, et sa ei kuulu 
iseendasse ja see teadlikkus on väga suur ja see muutub aina suuremaks.

Ja just siis, kui me ei kuulu enam iseendale, tunneme end hästi; Niikaua kui me 
kuulume iseendale, oleme naelutatud oma naha külge, kuid kui me ei kuulu enam 
iseendale, tunneme end hästi. Kuid ego ei taha seda, sest ego peab kuuluma, et 
olla kindel, et see eksisteerib meeles, et ta tunneb emotsioone, et ta elab 
materjalis; ego peab olema kindel, et ta on elus. Naine peab olema kindel, et 
tema mees armastab teda, mees peab olema kindel, et tema naine on ustav; Me 
peame olema kindlad, kuid see julgeolek on üürike.

Aga kui kaks olendit elavad elus ja üks ei kuulu iseendale ja teine ei kuulu 
iseendale, kumbki ei kuulu teisele, ja kui mees ei kuulu enam oma naisele ja 
tema naine ei kuulu enam talle, ei ole tal enam valduse kannatusi. Kui lapsed ei
kuulu enam meile, ei kannata me enam omamise valu.

See, mida ma ütlen, on vibratsioonis, mitte psühholoogilises mõistmise režiimis.
Mida on sõnadega raske edasi anda, on vibratsiooni reaalsus. Mida on lihtne 
sõnadega edasi anda, on vorm.

Sellepärast ei ole see kunagi see, mida ma ütlen, et ma tahan öelda, see on see,
mida ma ei saa öelda, mida ma tahan öelda, kuid mul on võim seda öelda, sest mul
on vibratsiooni jõud. Nii et oodake, kuni vibratsioon mõistab seda sisaldavat 
sõna, enne kui hüppate vormi ja purustate oma noka ning muutute kärpijaks.

Kõike saab öelda, isegi seda, mida ei saa mõista, see on lihtsalt teatud viisil 
ütlemise küsimus. Ja ma soovin, et te kõik ühel päeval ei kuuluks enam 
iseendale, ei tunneks enam iseennast, ei näeks enam iseennast, ei teaks enam, 
mis on teie \"mina\", et te ei teaks enam, mis on teie \"ego\", soovin teile 
seda kõike. Kuid kuni selle päeva saabumiseni teadke, et liigute järk-järgult 
selle poole. Ja kõik, mida ma teile aastate jooksul ütlen, aitab teil selle 
reaalsuse nüansse paremini ja paremini mõista.

Meile on jäänud mulje, Maa mehed, et me võime igal hetkel oma elus istuda kuskil
oma elus, et see mulje on nii tugev, et see loob meis energia, emotsiooni ja see
emotsioon vangistab meid automaatselt. Inimene vangistab end iga päev maailma 
parimatel põhjustel; õnneks, vastupidiselt Sokratese öeldule, ei saa inimene 
ennast tunda. Imeline, inimese filosoofia; imelised, filosoofiad, sest neil on 
õnnestunud anda inimesele lootus sellele, kelleks ta peab saama, andmata talle 
tööriistu sinna jõudmiseks.

Filosoofia on hea, sest see ekstraheerib ühe hamba, et anda teile teine, kuid 
teadvus on veelgi peenem, sest see ekstraheerib mõlemad hambad ja teil pole 
ühtegi alles.

Nii et perioodi lõpuks tahaksin selgitada, kuidas inimene kahjustab ennast, ilma
et ta sellest aru saaks.

 


